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T§j®koztat· az ºnkorm§nyzat ¿l®seirŖl 
 

 

2009. augusztus 10. 

 Napirend volt: 

 KVG Zrt. szem®tsz§ll²t§si d²j m·dos²t§si javaslata. 

 A Kaposmenti Hullad®kgazd§lkod§si Program ºnerŖ finansz²roz§sa. 

 Somogyv²z Kft §talak²t§sa. 

 Beiskol§z§si t§mogat§sok. 

 IdŖsek napja rendezv®ny. 

 Beny¼jtott p§ly§zatokr·l, tervezett fejleszt®sekrŖl t§j®koztat§s. 

2009. augusztus 24. 

 Napirend volt: 

 Orci kºzs®g kºz¼tjainak tehermentes²t®s®re kijelºlt - J·kai utca, 130., ®s 014/2. 

hrsz-¼ ï utak fel¼j²t§s§nak, karbantart§s§nak terve; Taurina Takarm§ny Kft 

hozz§j§rul§sa ezen utak fenntart§s§hoz. 

 Orci Kºzs®gi ¥nkorm§nyzat 2009. I. f®l®ves kºlts®gvet®si besz§mol·ja. 

 ¥nkorm§nyzat 2009. ®vi kºlts®gvet®s®rŖl sz·l· 2/2009 (III. 5.) sz. rendelet 
m·dos²t§sa. 

 P®nz¿gyi, v®grehajt§si t§rsul§sra vonatkoz· t§rsul§si meg§llapod§s m·dos²t§sa. 

2009. november 16. 

 Napirend volt: 

 Orci kºzs®g kºz¼tjainak tehermentes²t®s®re kijelºlt - J·kai utca a 130. ®s a 014/2. 

hrsz-¼ ï utak fel¼j²t§s§nak, karbantart§s§nak terve; az Orci Agro-B®sz 

hozz§j§rul§sa ezen utak fenntart§s§hoz. 

 Orci Kºzs®gi ¥nkorm§nyzat 2009. III. negyed®vi gazd§lkod§s§r·l t§j®koztat·. 

 Orci Kºzs®gi ¥nkorm§nyzat 2010. ®vi kºlts®gvet®si koncepci·ja. 

 A helyi kºzutak nem kºzleked®si c®l¼ ig®nybev®tel®®rt fizetendŖ d²j. 

 

 
 

Egy¿ttes ¿l®sek 
 

 

2009. szeptember 1-®n egy¿ttes ¿l®st tartottak a magyarat§di, a patalomi, a zim§nyi ®s az orci 

ºnkorm§nyzati k®pviselŖtest¿letek az orci kult¼rh§zban.  
 

Napirend volt:  
 

 Magyarat§d, Patalom, Orci ®s Zim§ny Kºzs®gi ¥nkorm§nyzatok KºrjegyzŖs®ge 

2009. I. f®l®vi gazd§lkod§s§r·l besz§mol·. 

 Magyarat§d, Patalom, Orci ®s Zim§ny Kºzs®gi ¥nkorm§nyzatok KºrjegyzŖs®ge 
2009. ®vi kºlts®gvet®s®nek m·dos²t§sa. 
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Egy¿ttes ¿l®sek 
 

 

2009. november 9-®n egy¿ttes ¿l®st tartottak a magyarat§di, a patalomi, a zim§nyi ®s az orci 

ºnkorm§nyzati k®pviselŖtest¿letek a zim§nyi kult¼rh§zban.  
 

Napirend volt:  
 

 Magyarat§d, Patalom, Orci ®s Zim§ny Kºzs®gi ¥nkorm§nyzatok KºrjegyzŖs®ge 
2009. III. negyed®vi gazd§lkod§s§r·l besz§mol·. 

 Magyarat§d, Patalom, Orci ®s Zim§ny Kºzs®gi ¥nkorm§nyzatok KºrjegyzŖs®ge 

2009. ®vi kºlts®gvet®s®nek m·dos²t§sa. 

 Magyarat§d, Patalom, Orci ®s Zim§ny Kºzs®gi ¥nkorm§nyzatok KºrjegyzŖs®ge 

2010. ®vi kºlts®gvet®si koncepci·ja. 

 

 

 

 

 

 

Az ĂĐj Magyarorsz§g Vid®kfejleszt®si Programò p§ly§zat§n 10 milli· forintot nyert¿nk. 
 

Ezen ºsszeget a fŖt®r parkos²t§s§ra, a Hegyi utc§ban fa¿ltet®sre, s®t§ny kialak²t§s§ra, padok elhe-

lyez®s®re, ²v·k¼t felszerel®s®re ®s a j§tsz·t®r bŖv²t®s®re ford²thatjuk. 

 A j§tsz·t®r m§r elk®sz¿lt, a tov§bbi munk§latokat tavasszal folytatjuk. 

 

 

 

 

 
Sov§k Lajos 2010. janu§r elsej®tŖl tiszteletd²j n®lk¿l v®gzi a polg§rmesteri teendŖket. 

A k®pviselŖtest¿let tov§bbi tagjai - Lengyel Istv§n, P®ter Ilona, Rozina L§szl·n®, T·th Attila, Vass 

Ferenc - szint®n javadalmaz§s n®lk¿l v®gzik kºz®leti v§llal§sukat m§r a megv§laszt§suk ·ta, 2006 

okt·ber®tŖl. 

 

 

 

 

 

 

 Az ºnkorm§nyzat k®pviselŖtest¿lete november 30-§n eszmecser®t folytatott a kºzs®gben mŤkºdŖ 

gazdas§gi egys®gek vezetŖivel, gazdas§gi szakemberekkel. A megbesz®l®sen sz· esett a kºzs®gfejleszt®si 

c®lokr·l, a tennival·kr·l ®s az egy¿ttmŤkºd®si lehetŖs®gekrŖl. 

 A sok hasznos javaslat mellett ²g®ret is elhangzott. A mezŖgazdas§gi t§rol·, sz§r²t· ®s feldolgoz· ¿zemek 

vezetŖi ism®telten ²g®retet tettek az elker¿lŖ utak kialak²t§s§nak ®s karbantart§s§nak seg²t®s®re.  

 Ezen t§mogat§sok bizonyosan elŖseg²tik a lakoss§gi panaszok megold§s§t, a kamionok §ltal okozott 

kellemetlens®gek (zaj, por) csºkken®s®t. (A t§mogat§sokr·l a kºvetkezŖ sz§munkban adunk t§j®-

koztat§st.) 

 

 

 

 

  

PP§§llyy§§zzaattoonn  nnyyeerrtt¿¿kk  

  

TTiisszztteelleettdd²²jj  nn®®llkk¿¿ll  

  

EEsszzmmeeccsseerree  aa  ffaalluu  ffeejjlleesszztt®®ss®®®®rrtt  
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 A PetŖfi t®r fel¼j²t§sa. 

 A J·kai utca egy szakasz§nak aszfaltoz§sa. 

 A j§tsz·t®r bŖv²t®se. 

 A temetŖben ®s a templomn§l l®vŖ keresztek fel¼j²t§sa. 

 A kult¼rh§z elŖtti ter¿let karbantart§sa. 
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